



LONGEVITOLOGY

VANCOUVER

長生學溫哥華協會

本會將於 2019 年 4 月 16 至 21 日(共六日)，舉辦初、中級班課程。名額有限，歡迎追求自身健康及慈悲救人心懷的同學儘速報名，報名截止日期為 2019 年 4 月 7 日。

Longevity Vancouver will be offering a 6-day PRIMARY & INTERMEDIATE COURSE program from April 16th to 21st, 2019. We welcome compassionate people with an interest in health and wellness to attend. Seats are limited, please register and reserve your seat as soon as possible. The last date for registration is April 7th, 2019.

上課地點 CLASS LOCATION: 7891 Cambie Road, Richmond, BC, Canada

上課時間 COURSE SCHEDULE:

| Course | Date | Sign-In 報到及調整 | Class Times 上課時間 |
|----------------------------|--------------------------------|-----------------|--|
| 初級班 Primary Course | Tue, Apr 16 th 2019 | 5:00pm - 6:00pm | 6:00pm - 9:30pm |
| | Wed, Apr 17 th 2019 | 5:30pm - 6:00pm | 6:00pm - 9:30pm |
| | Thu, Apr 18 th 2019 | 5:30pm - 6:00pm | 6:00pm - 9:30pm |
| 中級班 Intermediate Course | Fri, Apr 19 th 2019 | 5:30pm - 6:00pm | 6:00pm - 9:30pm |
| | Sat, Apr 20 th 2019 | 4:00pm - 4:30pm | 4:30pm - 9:30pm (6-7:30pm 聚餐 pot luck) |
| | Sun, Apr 21 st 2019 | 2:30pm - 3:00pm | 3:00pm - 6:30pm |

學費 COURSE FEE

本課程不收學費，但因上課場地及調整站的租借、老師的機票、教材及行政事務支出都需經費，故而敬請隨緣贊助。

In lieu of charging course fees we welcome donations from all capable participants to support location rental, reading materials, and travel expenses for our delegated lecturer from Taiwan.

查詢方法 INQUIRIES

- 電話查詢 Telephone: 江慧貞 Ms. Helen Chiang 604-620-9698 or 易緒綱 Mr. David Yih 604-431-8297

學員請遵守下列事項 IMPORTANT NOTES FOR PARTICIPATION IN CLASSES

1. 確保出席六天課程，請勿遲到早退。
1. Punctuality and attendance for full duration of classes are required. **No exceptions.**
2. 六天課程期間，學員禁止喝酒及性行為。
2. Please refrain from alcohol and sexual intimacy for the duration of the courses.
3. 請自備五個信封(4 寸 x 9 寸)寫上自己的地址及貼上郵票以便郵寄長生學季刊。
3. Please provide 5 self-addressed stamped envelopes (4" x 9") for future Longevity Quarterly Publications.
4. 請自備飲水及文具用品。
4. Please bring your own drinking water, pen and paper.
5. 請勿帶非學員或幼童入場。
5. Only registered students are allowed. Please do not bring young children to classes.
6. 上課期間請將手機關掉。
6. Please switch off cellular phones.



2019年4月初、中級班學員報名表
PRIMARY & INTERMEDIATE COURSE APRIL 2019 REGISTRATION FORM

姓 (英文拼音, 必須填寫) Last Name: _____
名 (英文拼音, 必須填寫) First Name: _____
中文姓名 Chinese Name (optional): _____
性別 Gender: 男 Male ____ 女 Female ____ 出生日期 Birth Date: (yyyy/mm/dd) _____
地址 Address: _____
City: _____ Province: _____ Postal Code: _____
電話 Telephone: (H) _____ (C) _____
電郵 Email: _____ 職業 Occupation: _____

課程以國語教授, 廣東話及英語翻譯機可供借用。學員需於課程第一天借用翻譯機時先支付 (每台) 加幣\$50, 以備不小心遺失或摔壞時為補購。當同學於課程完結或決定歸還翻譯機時, 我們便會把 (每台) 加幣\$50 原數歸還。

The lectures are in **Mandarin**. Interpretation devices are available for English and Cantonese and can be provided for use during the 6 day course through a CAD \$50 deposit per device. The deposit will be refunded in full when the device is returned in good order at the end of the course.

翻譯機 Interpretation Device Required: 不需要 No ____
需要 Yes ____ (廣東話翻譯機 ____ English ____)

免責聲明 DISCLAIMER

本人自身安全與財物自行負責, 如有任何狀況, 本人簽字同意放棄所有法律追訴權。

The signatory hereby agrees to assume full and complete responsibility for personal safety and personal property during the duration of the seminar and hereby waives any right to bring legal action against Western Canada Longevity Society (Longevity Vancouver) for any loss or injury under any circumstances, including fire and theft.

學員簽名 Student Signature: _____ 日期 Date: _____

介紹人 REFERRED BY:

介紹人名字 Referral Name: _____

電話 Telephone: _____

電郵 Email: _____

介紹人是否上過課? Did your referral participate in our classes before? 是 Yes ____ 否 No ____

若由其他管道或媒體得知我們「長生學」之課程, 請說明:

If you learned about us from other sources or media please let us know the name or type:



報名表遞交方式 REGISTRATION METHODS

- 網上報名 Register online at: <http://longevity-Apr-2019.eventbrite.ca>
- 調整站現場報名遞交 Submit registration form at the following Adjustment Centres:

溫哥華東區
VANCOUVER
EAST
7663 Nanaimo Street
*星期六 Saturday
10:30am to 12:30pm

溫哥華西區
VANCOUVER WEST
8853 Selkirk Street
*星期四 Thursday
10:00am to 12:00pm

列治文
RICHMOND
Fairchild Square,
#300 - 4400 Hazelbridge Way
*星期二及星期四 Tue & Thu
7:00pm to 9:00pm

滿地寶
PORT MOODY
Alex Graham Manor
101 Noons Creek Dr.
*星期日 Sunday
10:00am to 12:00pm

素里
SURREY
13550 106 Ave.
*星期日 Sunday
1:30pm to 3:30pm

** 請先電話聯絡確定調整站時間 *Please call to confirm the Adjustment Centre hours*

- 電話查詢 Telephone: 江慧貞 Ms. Helen Chiang 604-620-9698 or 易緒綱 Mr. David Yih 604-431-8297